
PROTOKÓŁ Nr I/2018

z przebiegu I sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 19 listopada 2018 r.

od godziny 1100 do 1510 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska, 

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Rafał Głyżewski -  podinspektor ds. promocji i rozwoju gminy,

Adam Smełsz – inspektor ds. informatyki.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Magdalena Strzałkowska – Dyrektor SAP w Wyrzysku,

Magdalena Smełsz – Dyrektor MGOK w Wyrzysku.

Inni goście:

Mieczysław Augustyn – Senator,

 Barbara Witkowska – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Wyrzysku,

Stefan Rymer – Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku w kadencji 2014-2018,

Zbigniew Piotrowski – Radny Rady Miejskiej w kadencji 2014 – 2018,

Jacek Wiśniewski – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Osieku n/Notecią.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Ślubowanie radnych.

3. Ślubowanie burmistrza.

4. Sprawy regulaminowe:
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- stwierdzenie Quorum,

- przedstawienie porządku obrad.

5. Wybór Przewodniczącego Rady:

- zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady,

- wybór komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady,

- przeprowadzenie tajnego głosowania,

- podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady.

6. Wybór Wiceprzewodniczącego/ Wiceprzewodniczących Rady:

- zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego/ Wiceprzewodniczących Rady,

-  wybór  komisji  skrutacyjnej  dla  przeprowadzenia  wyboru  Wiceprzewodniczącego/

Wiceprzewodniczących Rady,

- przeprowadzenie tajnego głosowania,

- podjęcie uchwały stwierdzającej wybór  Wiceprzewodniczącego/ Wiceprzewodniczących Rady.

7. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1. Otwarcie sesji.

Zgodnie z art. 20 ust. 2 c ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym otwarcia Sesji

dokonał,  a  także  objął  jej  prowadzenie  do  czasu  wyboru  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku Radny Senior – Krzysztof Bartkus. 

Radny  Senior  przywitał  serdecznie  nowo  wybranych  radnych  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku

w kadencji 2018 – 2023:

Pan Banach Piotr,

Pan Bartkus Krzysztof,

Pan Bogdański Tomasz,

 Pan Głąb Andrzej,

Pan Janowiak Ryszard,

Pan Jaremko Mateusz,

Pani Królik Beata,

Pan Łuka Roman,

Pan Malczewski Leszek,

Pan Matuszewski Leszek,

Pan Michalski Włodzimierz,

Pan Napierała Łukasz,

2



Pan Radwański Piotr,

Pan Sell Ryszard,

Pan Wełniak Stefan.

W  następnej  kolejności  Radny  Senior  przywitał  Pani  Bogusławę  Jagodzińską  –  Burmistrza

Wyrzyska,  Panią  Wiesławę  Krasocką  –  Sekretarza  Miasta  i  Gminy  Wyrzysk,  Panią  Grażynę

Urbanek  –  Skarbnika  Gminy  Wyrzysk,  Pana  Ireneusza  Subczyńskiego  –  Radcę  Prawnego

oraz gości. 

2. Złożenia ślubowania przez radnych.

Radna  Senior  oznajmiła,  że  nowo  wybrani  Radni  przystąpią  do  złożenia  ślubowania.

Poinformowała, że odczyta rotę ślubowania, a po jej odczytaniu wywołani kolejno radni powstają

wypowiadając słowo - „ślubuję”. 

Podkreśliła, że ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”.

Prosząc wszystkich o powstanie przystąpiła do odczytania roty ślubowania, która według art. 23 a 

ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym brzmi następująco: 

„Wierny  Konstytucji  i  prawu  Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście  obowiązki

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej

mieszkańców”.

Po odczytaniu roty wszyscy usiedli. Radny Senior wyczytując nazwiska radnych według kolejności

na liście prosiła kolejno wywoływanych radnych o powstanie  potwierdzenie słowem: „Ślubuję”

ewentualnie: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.

Po ślubowaniu. 

Radny Senior pogratulował Radnym i stwierdził, że z chwilą złożenia ślubowania objęli mandat

radnego Rady Miejskiej w Wyrzysku. 

Ad. 3. Ślubowanie Burmistrza.

W  związku  z  realizacją  kolejnego  punktu  obrad,  Radny  Senior  Krzysztof  Bartkus  poprosił

wszystkich  o  powstanie,  a  Panią  Przewodniczącą  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  w  Wyrzysku

o wręczenie zaświadczenia o wyborze na Burmistrza Wyrzyska. 
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Nastąpiło  wręczenie  zaświadczenia  o  wyborze  na  Burmistrz  Wyrzyska  dla  Pani  Bogusławy

Jagodzińskiej  przez  Panią  Barbarę  Witkowską  Przewodniczącą  Miejskiej  Komisji  Wyborczej

w Wyrzysku. 

Radny Senior poprosił  wszystkich o powstanie,  a  Panią Burmistrz  Wyrzyska o odczytanie roty

ślubowania.

Burmistrz Wyrzyska, Bogusława Jagodzińska przystępując do objęcia Urzędu wypowiedziała słowa

ślubowania o następującej treści:

- ,,Obejmując urząd burmistrza gminy uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a

powierzony  mi  urząd  sprawować  będę  tylko  dla  dobra  publicznego  i  pomyślności

mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg”.

Radny Senior podziękował Pani Burmistrz Wyrzyska za złożenie ślubowania i dodał, że od tego

momentu Pani Bogusława Jagodzińska pełni funkcję Burmistrza Wyrzyska. 

Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że gratuluje Pani Burmistrz w imieniu Rady Miejskiej

i  swoim własnym życzy wszelkiej  pomyślności  i  wytrwałości  w  pełnieniu  zaszczytnej  funkcji

Burmistrza Wyrzyska. 

W imieniu Rady oraz wszystkich zaproszonych gości przekazał gratulacje w związku z wyborem,

po czym wręczył Pani Burmistrz wiązankę kwiatów. 

Następnie Radny Senior zapytał, czy Pani Burmistrz chciałaby zabrać głos?

Bogusława Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała:  „Pani  i  Panowie  Radni,  Szanowni

Goście, Drodzy Mieszkańcy gminy Wyrzysk. 21 października 2018 r. po raz kolejny mieszkańcy

Miasta i Gminy Wyrzysk dali mi olbrzymi mandat zaufania w wyborach samorządowych. Dzięki

państwu po raz kolejny mogę zasiąść na fotelu Burmistrza Wyrzyska i wraz z Państwem budować

naszą przyszłość i zmieniać naszą małą ojczyznę. Tak duże zaufanie jakim mnie Państwo obdarzyli,

przypomnę 66,33 % poparcia jest dla mnie nie tylko ogromnym zaszczytem ale przede wszystkim

wielkim zobowiązaniem do dalszej wytężonej pracy na rzecz naszej gminnej społeczności. Cieszę

się, że moje działania w poprzedniej kadencji zyskały Państwa akceptację i, że wybrali Państwo

program zrównoważonego rozwoju, który realizowany będzie na terenie miasta i sołectw, a tych

jest, aż 19. Mam świadomość, że mieszkańcy każdej miejscowości oczekują inwestycji drogowych,

budowy nowych obiektów użyteczności publicznej i modernizacji istniejących. Wszelkie potrzeby

są mi znane, bo pracuje dla Państwa od czterech lat, a moja praca to nie tylko praca zza biurka, ale

to przede wszystkim była praca w terenie, która pozwalała mi poznać państwa oczekiwania. W tej
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kadencji podobnie jak w poprzedniej priorytetem będzie dla mnie dbanie o bezpieczeństwo naszych

mieszkańców i budowa infrastruktury drogowej i chodnikowej. W wielu miejscowościach powstaną

nowe drogi asfaltowe, a ulice zostaną utwardzone kostką brukową, będziemy też budować chodniki

i ciągi pieszo-jezdne. Nie zapomnimy o budynkach użyteczności publicznej, świetlicach wiejskich,

szkołach, przedszkolach, czy placach zabaw i miejscach integracji społecznej oraz infrastrukturze

sportowo-rekreacyjnej.  Na  realizację  inwestycji  będziemy  pozyskiwać  środki  zewnętrzne.

Systematycznie też będziemy doposażać Ochotnicze Straże Pożarne w sprzęt ratujący życie. Przed

nami jeszcze przebudowa remizy strażackiej  w Wyrzysku. Zadbam o bogatą ofertę kulturalna i

sportową. W centrum moich działań będą zarówno nasi najmłodsi mieszkańcy, dzieci i młodzież jak

i seniorzy, czy osoby potrzebujące wsparcia i pomocy ze względu na trudna sytuację życiową czy

materialną.  Już  niedługo  ruszamy z  programem Klub  Seniora,  który  będzie  dawał  możliwości

rozwoju i zagospodarowania wolnego czasu najstarszym mieszkańcom naszej gminy. Będę nadal

tworzyć warunki do rozwoju stowarzyszeń i organizacji,  bo to właśnie ich członkowie mogą w

bezpośredni sposób realizując różne projekty sportowe i  kulturalne dbać o integracje społeczną

mieszkańców, ich tradycje i historie naszego regionu. Ważna też dla mnie była i jest współpraca z

różnymi  radnymi  różnych  szczebli  samorządowych,  włodarzami  sąsiednich  gmin,  władzami

powiatu  czy  parlamentarzystami.  To  dzięki  współpracy,  zrozumieniu  potrzeb  i  dialogowi  dziś

możemy się cieszyć przebudową drogi wojewódzkiej przebiegającej przez Wyrzysk. Tak od wielu

lat  oczekiwanych  przez  mieszkańców  nie  tylko  miasta  ale  całej  gminy.  W  tym  roku  rusza

przebudowa odcinka Wyrzysk- Osiek. To jest nasz wspólny sukces. Tak będzie i w tej kadencji, bo

samorząd gminny jest silniejszy jeśli ma wsparcie samorządu powiatowego i wojewódzkiego oraz

parlamentarzystów. Drzwi do mojego gabinetu będą dalej otwarte dla wszystkich niezależnie od

opcji  politycznej,  światopoglądu, religii  czy płci.  Tylko współpraca,  dialog z mieszkańcami jest

gwarantem prawidłowej realizacji zadań. Wiem, że każdy z mieszkańców ma swoje priorytety i ile

osób tyle koncepcji na zarządzanie i przeznaczanie środków finansowych. Niestety nie wszystko i

od razu będzie można zrealizować bo budżet jest określony i tylko w jego granicach można działać.

Pragnę jednak zapewnić państwa, że będę starać się tak działać i tak dysponować środkami by

zapewnić realizacje zadań gminy określonych w ustawie o samorządzie terytorialnym i zgodnie z

potrzebami i oczekiwaniami społecznymi. Nadal liczę na państwa propozycje, pomysły, innowacje,

tak aby grunt nad Łobżonką i piękne okoliczne tereny z którymi jesteśmy emocjonalnie związani

były naszą chlubą i wizytówką. Na koniec słowo dla nowo wybranych Radnych Rady Miejskiej,

którzy złożyli  przysięgę.  Szanowni Państwo podstawą każdego rozwoju jest  zgoda i  wzajemne

zrozumienie, konstruktywna i merytoryczna dyskusja. Wasi wyborcy oddając na Państwa głos liczą,

że będziecie Państwo pracować na ich rzecz i  że dobro wspólne będzie dla was najważniejsze.
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Wybierając  Państwa  i  wybierając  mnie  jako  Burmistrza  dali  nam  sygnał,  że  wspólnie  mamy

realizować zadania. Ze swej strony deklaruję pełną współpracę i tego oczekuje od Państwa, bo tylko

zgoda buduje, niezgoda  do niczego dobrego nie prowadzi. Jesteśmy sobie potrzebni, dlatego dialog

musi być podstawą naszego działania. Życzę Państwu spełnienia marzeń i owocnej pracy na rzecz

społeczeństwa naszej gminy. Chciałabym jeszcze raz podziękować mieszkańcom Gminy Wyrzysk

za zaufanie jakim obdarzyli mnie Państwo podczas wyborów samorządowych. Zrobię wszystko by

nie zawieść pokładanych we mnie nadziei.

Następnie Radny Senior zapytał, czy ktoś z zaproszonych gości chciałby zabrać głos. 

Mieczysław  Augustyn  –  Senator  powiedział:  „Panie  Przewodniczący,  Wysoka  Rado,  Pani

Burmistrz, Dostojni Goście. Jadąc tutaj zastanawiałem się nad istotą tego momentu. Czym, że jest

zaprzysiężenie? Czy to tylko  pusty rytuał, formalność? I od tego momentu mogę wejść w nowe

obowiązki,  czy  jednak  tak  jak  widziałem  Państwa  przejęte  twarze,  coś  znacznie  większego.

Uroczyste  przyjęcie  na  siebie  wielkiego  zobowiązania  i  dużej  odpowiedzialności  za  to  co  się

obiecywało, za to czego wasi wyborcy pragnęli. Więc na początek wszystkim Radnym chciałbym

życzyć  by  wytrwali  w  swoich  postanowieniach,  by  przyczyniać  się  z  Panią  Burmistrz  do

podnoszenia jakości życia mieszkańców, zwłaszcza w tych społecznościach mniejszych, których

Państwo często reprezentujecie. Życzę żebyście znajdowali w sobie razem z determinacją także

zrozumienie dla potrzeb innych i dla konieczności wypracowywania priorytetów, bo nie wszystko,

nie  od  razu,  na  pewno  nie  samemu  da  się  zrobić.  Dobrej  współpracy,  dobrej  atmosfery  i  jak

najwięcej  satysfakcji  z  dokonań,  które  na  pewno  będą  Państwa  udziałem.  Myślałem  o  Pani

Burmistrz, nie raz myślę o niej ciepło bo znamy się od lat. Obserwuję to co się dzieje w gminie,

czasem daje temu wyraz w mediach społecznościowych,  może nie  czasem, często.  I  cieszę się

oczywiście z tego co się w gminie dzieje. Co wyborcy tak naprawdę, tak licznie powiedzieli Pani

Burmistrz? Co tak mocno, tak głośno? To przede wszystkim słowo dziękuję. Ci, którzy ponownie

ubiegają  się  o  sprawowanie  urzędu  przede  wszystkim  są  oceniani  ze  względu  na  dokonania.

Dlatego przyłączam się do tych podziękowań, bo nasza wielka ojczyzna składa się wyłącznie z

małych ojczyzn. Tym się różnią w większości małe ojczyzny od tej naszej dużej, że tutaj na dole

mniej  jest  awantur,  mnie  jest  ostrych  polemik  a  więcej  pracy i  więcej  zgody.  Niech ona  pani

wysiłkom towarzyszy. Bo druga rzecz, którą na pewno powiedzieli pani mieszkańcy tym wyborem

to oczywiście słowo „proszę, prosimy o więcej, prosimy o jeszcze”. To jest wielki zaszczyt być

depozytariuszem tylu  nadzieii,  ale  również  ogromne  zobowiązanie,  od  którego  nie  sposób  się

uwolnić. W takich społecznościach gminnych wybiera się przecież nie urzędnika, najważniejszego
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urzędnika  w  gminie  ale  wybiera  się  przede  wszystkim lidera.  Proszę  mi  wierzyć,  a  tak  wiele

samorządów widuje,  z  tyloma samorządowcami  się  spotykam,  że  tempo  rozwoju,  podnoszenie

jakości życia mieszkańców w dużej mierze od lidera zależy. Pani Burmistrz chciałbym życzyć Pani,

żeby to wielkie uznanie motywowało Panią, dodawało sił, żeby znajdowała Pani w sobie wciąż te

uśmiechy,  te  zachęty,  te  dobre słowa i  wśród przeciwności  one  właśnie  niech  Pani  towarzyszą

i w pracy, a przede wszystkim wieczorem, wtedy kiedy w zmęczeniu czasem ma się już dość. Dużo

sukcesów  w  różne  nie  tylko  życia.  Przy  takiej  Pani  Burmistrz  i  przy  takim  składzie  Rady.

Wszelkiego dobrego życzę także wszystkim Pani najbliższym współpracownikom, urzędnikom, bez

nich nie da się zrobić tyle na ile oczekują mieszkańcy gminy. Składam Pani najlepsze gratulacje,

serdeczne życzenia, pomyślności każdego dnia przez te 5 kolejnych lat trudnej pracy i nieustannego

wysiłku. Nie jestem tutaj sam. Jest ze mną pan dyrektor Stanisław Borecki – dyrektor  pilskiego

banku  żywności.  I  już  teraz  całej  radzie  i  pani  burmistrz  polecam i  tę  współpracę  bo  jestem

prezesem  tego  banku,  a  gmina  Wyrzysk  jest  założycielem.  Pani  Burmistrz,  na  to  mam  ucho

szczególnie wyczulone mówiła tutaj o potrzebie pamiętania o tych najuboższych, o tych którym

żyje się najtrudniej. Zróbmy razem z bankiem żywności jak najwięcej dla tych ludzi, bo dobrze

zarządzana gmina, zrównoważony rozwój oznacza dbałość o każdego”. 

Jako kolejny głos zabrał Pan Stefan Rymer – Przewodniczący Rady Miejskiej w kadencji 2014 –

2018 powiedział:  „Panie Przewodniczący,  Pani  Burmistrz,  Szanowni Państwo Radni  pozwólcie,

że  jako  długoletni  samorządowiec  pierwsze  słowa  skieruje  do  Pani  Burmistrz.  Pani  Burmistrz

chciałbym Pani  pogratulować wyboru  na  kolejną  kadencję,  bo  faktycznie  z  dniem dzisiejszym

w momencie złożenia ślubowania objęła Pani funkcję Burmistrza na kolejną kadencję. Dotychczas

pełniła Pani funkcję Burmistrza poprzedniej kadencji i dlatego też gratuluje. Życzę Pani Burmistrz,

aby te wszystkie zamierzenia, które Pani w swoim expose – tak nazwę to wystąpienie mogła Pani

w pełni realizować. Pełna realizacja tego wszystkiego będzie możliwa tylko wtedy jeżeli Wysoka

Rada będzie  wspierała  działania  Pani  Burmistrz,  będzie  podpowiadała,  będzie wspólnie  działać

przy realizacji  tego  wszystkiego  co  zostało  przedstawione.  Proszę  Państwa jako  Radni  zawsze

musicie  kierować się  dobrem społeczności.  Społeczność  wam zaufała  i  zaufała  w konkretnych

sytuacjach widząc co Państwo chcecie realizować. Trudne są to często wybory, dlatego, że każdy

z Państwa został wybrany w określonym okręgu, przedstawiał mieszkańcom swoje zamierzenia, ale

musicie Państwo często wznieść się ponad własne potrzeby i widzieć potrzeby gminy bo to jest

najważniejsze.  Często  są  to  trudne  wybory,  ale  tak  trzeba  postępować,  dlatego  też  zawsze

mieszkańcom  należy  mówić  będę  zabiegał,  będę  próbował  zrealizować,  a  nie  ja  to  załatwię.

Przepraszam poszczególny radny niczego nie załatwi, bo jest jeden z piętnastu, dopiero wspólne
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podejmowane  zadania  i  zdecydowana  większość  decyduje  o  tym,  że  to  będzie  zrealizowane.

Kończąc chciałbym Państwu życzyć jak najlepszych sukcesów w tej pięcioletniej kadencji po raz

pierwszy.  Pełnego  wsparcia  do  wszystkich  zamierzeń,  które  zostały przedstawione przez  Panią

burmistrz  i  które  Państwo sobie  zapisali  w  swoich  programach  wyborczych.  Nie  jest  to  łatwa

funkcja  ale  jest  to  funkcja,  która  może  przynieść  dużo  satysfakcji  zarówno  Państwu  jak

i  mieszkańcom,  dlatego  też  życzę  Państwu  powodzenia,  zrealizowania  wszystkich  zamierzeń

i  spokojnej  pracy  w  radzie.  Powtarzałem  kilkakrotnie  to  powiedzonko,  które  było  kiedyś

w mieszkaniach starszych osób – zgoda buduje, niezgoda rujnuje. Więc ja bym proponował przyjąć

tą pierwszą zasadę – zgoda buduje i tego się Państwo trzymajcie. Ja liczę, że zadania, które zostały

przedstawione, Pani Burmistrz one zostaną wykonane. Ja znam tą kadrę, która w urzędzie pracuje,

znam  większość  radnych  i  na  pewno  będą  Panią  wspierać  w  tych  wszystkich  działaniach.

Wszystkiego, wszystkiego najlepszego życzę Państwu”.

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska – powiedziała: „Panie Przewodniczący pozwoli Pan,

że  podziękuję  za  tak  miłe  słowa  Panu  Senatorowi  bo  zawsze  słowo,  wskazanie  jest  cenne

w działaniu więc bardzo Panu dziękuję za to, że Pan dzisiaj tutaj jest Panie Senatorze. Przypomniał

mi się dzień kiedy obejmowałam pierwszy raz funkcję Burmistrza Wyrzyska, wtedy Pan też był na

sesji  i  wtedy  też  Panu  obiecałam,  że  będę  działać.  Bardzo  dziękuję  Panu  Przewodniczącemu,

wieloletniemu  radnemu  i  Przewodniczącemu  Rady  Miejskiej  w  poprzedniej  kadencji  za  to,

że wspierał, że był i że zawsze dobro wspólne miał za najważniejsze w swoim działaniu. Dziękuję

Panie  Przewodniczący  i  życzę  równie  skutecznego  działania  i  satysfakcji  w  Radzie  Powiatu

i  zapraszam do Urzędu  Miejskiego  wtedy kiedy będzie  Pan miał  ochotę  się  z  nami  spotkać.  

Radny senior zapytał, czy jeszcze ktoś z zaproszonych gości chciałby zabrać głos?

Ad. 4. Sprawy regulaminowe.

1) Stwierdzenie quorum.

Radny Senior  stwierdził  prawomocność  obrad,  ponieważ  w  sesji  uczestniczyło  15  radnych,  co

stanowiło 100% ustawowego składu Rady Miejskiej.

Wobec powyższego, Rada Miejska w Wyrzysku uprawniona była do podejmowania prawomocnych

uchwał.

2) Przedstawienie porządku sesji.

Radny Senior – Krzysztof Bartkus oznajmił, że porządek sesji ustalony został Postanowieniem Nr

316/2018 Komisarza Wyborczego w Pile  z dnia 2 listopada 2018 r. w sprawie zwołania sesji Rady
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Miejskiej  w  Wyrzysku  w  celu  złożenia  ślubowania  przez  radnych   i  burmistrza  wybranych

w  wyborach  przeprowadzonych  w  dniu  21  listopada  2018  r.,  który  otrzymali  Państwo  radni

wcześniej, a przedstawia się on następująco:     

1. Otwarcie sesji.

2. Ślubowanie  radnych.

3. Ślubowanie burmistrza.

4. Sprawy regulaminowe:

1) stwierdzenie quorum,

2) przedstawienie porządku obrad,

5. Wybór Przewodniczącego Rady:

1) zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady,

2) wybór komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady,

3) przeprowadzenie tajnego głosowania,

4) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady.

6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady:

1) zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady,

2) wybór komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady,

3) przeprowadzenie tajnego głosowania,

4) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Wiceprzewodniczących Rady.

7. Zakończenie obrad. 

Po przedstawieniu porządku Sesji Radna Senior zapytała Radę o ewentualne propozycje zmian

w porządku obrad.

Radny Leszek Matuszewski powiedział, że prosi o rozszerzenie porządku obrad o dwa punkty,

jako punkt  7 -  Powołanie stałych komisji  Rady Miejskiej  w Wyrzysku oraz jako punkt 8 -

Ustalenie  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  Wyrzyska.  W  związku  z  wyżej  wymienionymi

zmianami dotychczasowy punkt 7 otrzymałby oznaczenie punktu 9. 

Radny  Stefan  Wełniak powiedział,  że  chciałby  zgłosić  powstanie  Klubu  Radnych,

który prosiłby o zatwierdzenie na tej sesji. 

Radny Senior powiedział, że zgłaszanie Klubów odbędzie się w dalszej części sesji. 

Następnie powiedział,  że prosi o przegłosowanie zaproponowanej zmiany w porządku obrad

polegającej na dodaniu pkt 7 - Powołanie stałych Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku przez

podniesienie ręki i za pomocą urządzenia do głosowania. 

9



W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander 

Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, 

Łukasz Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz

Wełniak. 

Następnie Radny Senior poprosił o przegłosowanie zaproponowanej zmiany w porządku obrad 

polegającej na dodaniu punktu 8 - Ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Wyrzyska. 

W wyniku głosowania rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander 

Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, 

Łukasz Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz

Wełniak.

Radny Senior poinformował, że dotychczasowy pkt. 7 porządku obrad otrzymuje oznaczenie pkt. 9.

W następnej kolejności Radny Senior odczytał zmieniony porządek obrad I Sesji Rady Miejskiej     

w Wyrzysku. 

1. Otwarcie sesji.

2. Ślubowanie  radnych.

3. Ślubowanie burmistrza.

4. Sprawy regulaminowe:

1) stwierdzenie quorum,

2) przedstawienie porządku obrad,
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5. Wybór Przewodniczącego Rady:

1) zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady,

2) wybór komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady,

3) przeprowadzenie tajnego głosowania,

4) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady.

6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady:

1) zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady,

2) wybór komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady,

3) przeprowadzenie tajnego głosowania,

4) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Wiceprzewodniczących Rady.

7. Powołanie stałych komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

8. Ustalenie wynagrodzenia dla Burmistrza Wyrzyska. 

9. Zakończenie obrad.

Następnie Radny Senior poprosił o przegłosowanie zmienionego porządku obrad sesji przez 

podniesienie ręki i za pomocą urządzenia do głosowania. 

W wyniku głosowania rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander 

Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, 

Łukasz Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz

Wełniak.

Ad. 5. Wybór Przewodniczącego Rady.

Radny Senior   poinformował, że zgodnie z art.  19 ust.  1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku

o samorządzie gminnym, w związku z § 11 Statutu Gminy Wyrzysk - „Rada nowej kadencji na

pierwszej sesji dokonuje wyboru Przewodniczącego i 2 Wiceprzewodniczących bezwzględną

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu

tajnym.”
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Następnie Radny Senior – K. Bartkus powiedział, że w myśl § 55 ust. 1 Statutu Gminy Wyrzysk -

„Głosowanie bezwzględną większością głosów oznacza, że przechodzi wniosek lub kandydatura,

które uzyskało co najmniej jeden głos więcej od sumy pozostałych ważnie oddanych głosów, to

znaczy  przeciwnych  i  wstrzymujących  się.”  Natomiast  zgodnie  z  §  51  ust.  1  Statutu  Gminy

Wyrzysk, Rada ustala każdorazowo sposób głosowania tajnego. 

Wobec powyższego  Radny Senior powiedział, że proponuje się następujący sposób glosowania:

Głosować można tylko na jednego kandydata, stawiając znak „X” w jednej z trzech kratek z lewej

strony obok jego nazwiska. Postawienie znaku „X” w kratce obok nazwisk dwóch kandydatów lub

w więcej  niż  jednej  kratce  obok  nazwiska   danego  kandydata  albo  niepostawienie  znaku  „X”

w żadnej kratce powoduje nieważność głosu.

Następnie Pan Krzysztof Bartkus zapytała się czy są jakieś niejasności, bądź pytania?

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego, Radny Senior zarządził głosowanie nad przyjęciem przedstawionego sposobu

głosowania przez podniesienie ręki i za pomocą urządzenia do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

1) zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady,

Radny Senior – K. Bartkus poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej

w Wyrzysku.

Radny Włodzimierz Michalski zgłosił kandydaturę radnego Romana Łuki. 

Radny Stefan Wełniak zgłosił kandydaturę radnego Piotra Radwańskiego. 

Radny  Roman  Łuka  zapytany  przez  Radnego  Seniora  o  zgodę  na  kandydowanie  na

Przewodniczącego Rady Miejskiej potwierdził stwierdzeniem: „Tak wyrażam zgodę”.
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Radny  Piotr  Radwański  zapytany  przez  Radnego  Seniora  o  zgodę  na  kandydowanie  na

Przewodniczącego Rady Miejskiej  odpowiedział:  „Dziękuję Radnym za zaufanie,  ale zgody nie

wyrażam”

W  związku  z  chwilą  wyczekiwania  Radny  Senior  wystąpił  z  wnioskiem  o  zamknięcie  listy

kandydatów w związku z niezgłaszaniem dalszych kandydatur.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

2) wybór komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady,

Radny Senior poinformował, że zgodnie z § 51 ust. 1 Statutu Gminy Wyrzysk w głosowaniu tajnym

radni głosują za pomocą kart ostemplowanych pieczęcią Rady, przy czym każdorazowo Rada ustala

sposób głosowania,  a  samo głosowanie  przeprowadza wybrana  z  grona  Komisja  Skrutacyjna  z

wyłonionym spośród siebie przewodniczącym.

Po  tej  informacji,  Radny  Senior  zaproponował  zgłaszanie  radnych  do  pracy  w  Komisji

Skrutacyjnej.

Radny Włodzimierz Michalski zgłosił kandydatury radnych: Pana Piotra Banacha, Pana Tomasza

Bogdańskiego i Pana Leszka Malczewskiego.

Zapytani  przez  Radnego  Seniora  Radni,  czy  wyrażają  zgodę  na  pracę  w  komisji  skrutacyjnej,

potwierdzili ją.

Wobec powyższego,  Radny Senior  zarządził  głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów do

składu komisji skrutacyjnej. 
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Wobec powyższego, Radny Senior zarządził głosowanie nad proponowanym składem komisji.

Rada jednogłośnie,  w obecności 15 radnych powołała komisję skrutacyjną dla przeprowadzenia

wyboru Przewodniczącego  Rady Miejskiej w  następującym składzie:

             1) Radny Piotr Banach 

             2) Radny Tomasz Bogdański

             3) Radny Leszek Malczewski.

  

W celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej, tj. wyboru jej Przewodniczącego Radny Senior

ogłosił przerwę, od godz. 1148 do 1156.

Po  przerwie  ogłoszono  Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej,  którym  została  Radny  Piotr

Banach.

3) przeprowadzenie tajnego głosowania,

Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej  Radny Piotr  Banach  poinformował,  że  głosować  można

tylko na jednego kandydata, stawiając znak „X” w jednej z trzech kratek z lewej strony obok jego

nazwiska.  Postawienie znaku „X” w kratce obok nazwisk dwóch kandydatów lub w więcej niż

jednej kratce obok nazwiska  danego kandydata albo niepostawienie znaku „X” w żadnej kratce

powoduje nieważność głosu.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  poinformował  również,  że  karty  o  innym  formacie

i nieopatrzone pieczęcią Rady Miejskiej w Wyrzysku oraz karty całkowicie przedarte są kartami

nieważnymi.

Radny Senior zwrócił się do Komisji Skrutacyjnej o przystąpienie do czynności  przeprowadzenia

głosowania tajnego zgodnie z przyjęta procedurą.
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Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej  Radny Piotr  Banach prosił  Radnych o  podchodzenie  do

wyznaczonego miejsca głosowania, wywołując w kolejności zgodnej z listą obecności.

Radni podchodząc otrzymywali  karty do głosowania,  przygotowane przez Komisję Skrutacyjną

z  wypisanym nazwiskiem kandydata,  które  po akcie  głosowania  w wydzielonym i  osłoniętym

miejscu, umieszczali w urnie.

Po  zakończonym  głosowaniu,  Radny  Senior  podziękował  Komisji  Skrutacyjnej  za

przeprowadzenie głosowania, po czym ogłosiła 10 minutową przerwę w obradach na czas ustalenia

przez Komisję Skrutacyjną wyników głosowania i sporządzenie protokołu.

Po przerwie nastąpiło:

4) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Piotr Banach odczytała protokół z wyników 

głosowania tajnego na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Komisja  Skrutacyjna  w  składzie:  Piotr  Banach,  Tomasz  Bogdański  i  Leszek  Malczewski

stwierdziła,  że  w  sesji  uczestniczyło  15  radnych,  wydano  kart  do  głosowania  również  15,

w głosowaniu tajnym udział wzięło 15 radnych, liczba kart wyjętych z urny wynosiła 15, w tym

kart  nieważnych  –  1  (pusta  karta).  Przyczyna  ewentualnej  niezgodności  w  przypadku  różnicy

pomiędzy liczbą kart wyjętych z urny, a liczbą radnych, którym wydano karty do głosowania – nie

stwierdzono.  Oddano  głosów  ważnych  –  14.  Oddano  głosów  nieważnych  –  1.   Kandydat  na

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku Pan Roman Łuka otrzymał głosów ważnych – 10

„za”, „przeciw” - 3, „wstrzymujących się” - 1. 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania bezwzględną

większość głosów oddaną w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady (art. 19 ust. 1

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym) otrzymał Radny Pan Roman Łuka.

Powyższy protokół wraz z kartami głosowania stanowią załącznik do protokołu, nr 3.

W związku  z  powyższym  Radny  Senior  stwierdził,  iż  Rada  Miejska  w  Wyrzysku  powierzyła

obowiązki Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku Radnemu, Panu Romanowi Łuce.

Następnie Radny Senior – K. Bartkus odczytał uchwałę nr I/1/2018 Rady Miejskiej w Wyrzysku

z dnia 19 listopada  2018 r. w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej  w Wyrzysku.

Uchwała  Nr I/1/2018 Rady Miejskiej  w Wyrzysku w sprawie  wyboru  Przewodniczącego Rady

Miejskiej w Wyrzysku stanowi załącznik nr 4.
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Radny Senior pogratulował Radnemu Panu Romanowi Łuce wyboru na Przewodniczącego Rady

Miejskiej w Wyrzysku.

W tych okolicznościach Radny Senior poprosił o przyjęcie wiązanki kwiatów i złożył gratulacje. 

O  dalsze  prowadzenie  sesji  Radny  Senior  poprosił  nowo  wybranego  Przewodniczącego  Rady

Miejskiej w Wyrzysku Pana Romana Łukę. 

Przewodniczący  Rady  Roman  Łuka  powiedział:  „Wysoka  Rado,  Szanowna  Pani  Burmistrz,

Szanowne Panie i Szanowni Panowie, pozwólcie, że na początek serdecznie podziękuję Wysokiej

Radzie za zaufanie jakim zostałem obdarzony, za wybór  do pełnienia funkcji Przewodniczącego

Rady.  Jednocześnie  zapewniam,  iż  będę  się  starał  z  całych  sił,  abyśmy mogli  współpracować

ze sobą godnie, rzetelnie, rzeczowo, a przede wszystkim spokojnie. Dziękuję również mieszkańcom

mojego okręgu wyborczego bo to oni zadecydowali, że dzisiaj tutaj mogę być i do tego jeszcze

pełnić tą zaszczytną funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku. Kilka zdań w stroę

Pani Burmistrz. Pani Burmistrz przez ostatnie cztery lata miałem okazję obserwować z bliska Pani

poczynania, a jeszcze ważniejsze jest to, że miałem przyjemność z Panią współpracować. Te cztery

lata,  które  minęły,  uważam za  bardzo owocne.  Myślę,  iż  kadencja  obecna,  5  letnia  nie  będzie

gorsza, a uważam, że będzie jeszcze lepsza. Podobnie jak Pani  uważam, że najlepsza droga do

osiągnięcia  zamierzonego  celu  to  jest  właśnie  współpraca  między  władzami  samorządowymi

różnego szczebla poszczególnych szczebli. Również odpowiednia współpraca z przedstawicielami

parlamentu.  Tego  życzę  nam  wszystkim,  żebyśmy  potrafili  jak  najwięcej  dokonać  na  rzecz

wspólnoty samorządowej gminy Wyrzysk”.

Ad. 6. Wybór Wiceprzewodniczącego/ Wiceprzewodniczących Rady:

1) zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego/ Wiceprzewodniczących Rady,

Przewodniczący Rady powiedział, że zasady przy wyborze Wiceprzewodniczących są takie same

jak przy wyborze Przewodniczącego Rady i zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym

– Rada dokonuje wyboru Wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w obecności co

najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym.

Następnie  Przewodniczący  Rady  przypomniał,  że  zgodnie  ze  Statutem  Gminy  Wyrzysk  –

bezwzględna  większość  oznacza,  że  przechodzi  wniosek  lub  kandydatura,  które  uzyskały  co

najmniej  jeden  głos  więcej  od  sumy  pozostałych  ważnie  oddanych  głosów  (przeciwnych

i wstrzymujących się). Natomiast z zgodnie z § 11 Statutu Gminy Wyrzysk rada nowej kadencji na

pierwszej sesji dokonuje wyboru 2 wiceprzewodniczących rady.
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Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z § 51 ust. 1 Statutu Gminy Wyrzysk, Rada

ustala  każdorazowo sposób głosowania tajnego i  zaproponował następujący sposób głosowania:

głosować można na jednego lub dwóch kandydatów, stawiając znak „X” w jednej z trzech kratek

z lewej strony obok nazwiska każdego z kandydatów, na którego oddaje się głos. Postawienie znaku

„X” w jednej z trzech kratek  obok nazwisk więcej niż dwóch kandydatów lub w więcej niż jednej

kratce obok nazwiska danego kandydata albo niepostawienie znaku „X” w żadnej kratce powoduje

nieważność głosu.

Przewodniczący Rady zapytał się czy są jakieś niejasności lub pytania?

Uwag nie zgłoszono.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  zarządził  przegłosowanie  przedstawionego  sposobu

głosowania przez podniesienie ręki i za pomocą urządzenia do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów  na  Wiceprzewodniczących

Rady.

    

Radny,  Włodzimierz  Michalski  na  Wiceprzewodniczących  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  zgłosił

kandydatury Radnych, Pana Piotra Radwańskiego oraz Pana Ryszarda Sella. 

Wymienieni wyżej kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Wobec tego Przewodniczący Rady uznał, że lista kandydatur została zamknięta. Zarządził wobec

tego głosowanie za zamknięciem listy.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

2)  wybór  komisji  skrutacyjnej  dla  przeprowadzenia  wyboru  Wiceprzewodniczącego/

Wiceprzewodniczących Rady,

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  zgodnie  z  § 51  ust.  1  Statutu  Gminy  Wyrzysk

w głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą kart ostemplowanych pieczęcią Rady, przy czym

każdorazowo Rada ustala sposób głosowania, a samo głosowanie przeprowadza wybrana z grona

Komisja Skrutacyjna z  wyłonionym spośród siebie przewodniczącym.

Po tej  informacji,  Przewodniczący Rady zaproponował zgłaszanie radnych do pracy w Komisji

Skrutacyjnej.

Radny Włodzimierz Michalski zgłosił kandydatury radnych: Pana Piotra Banacha, Pana Tomasza

Bogdańskiego i Pana Leszka Malczewskiego.

Zapytani  przez  Przewodniczącego  Rady,  czy wyrażają  zgodę  na  pracę  w komisji  skrutacyjnej,

potwierdzili ją.

Wobec  powyższego,  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad  zamknięciem  listy

kandydatów do składu komisji skrutacyjnej. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.
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Wobec powyższego, Radny Senior zarządził głosowanie nad proponowanym składem komisji.

Rada jednogłośnie,  w obecności 15 radnych powołała komisję skrutacyjną dla przeprowadzenia

wyboru Przewodniczącego  Rady Miejskiej w  następującym składzie:

             1) Radny Piotr Banach 

             2) Radny Tomasz Bogdański

             3) Radny Leszek Malczewski.

  

W celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej, tj. wyboru jej Przewodniczącego Radny Senior

ogłosił 5 minutową przerwę, od godz. 1235 do godz. 1240.

Po  przerwie  ogłoszono  Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej,  którym  została  Radny  Piotr

Banach.

3) przeprowadzenie tajnego głosowania,

Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej  Radny Piotr  Banach  poinformował,  że  głosować  można

tylko na jednego kandydata, stawiając znak „X” w jednej z trzech kratek z lewej strony obok jego

nazwiska.  Postawienie znaku „X” w kratce obok nazwisk dwóch kandydatów lub w więcej niż

jednej kratce obok nazwiska  danego kandydata albo niepostawienie znaku „X” w żadnej kratce

powoduje nieważność głosu.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  poinformował  również,  że  karty  o  innym  formacie

i nieopatrzone pieczęcią Rady Miejskiej w Wyrzysku oraz karty całkowicie przedarte są kartami

nieważnymi.

Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  do  Komisji  Skrutacyjnej  o  przystąpienie  do  czynności

przeprowadzenia głosowania tajnego zgodnie z przyjęta procedurą.

Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej  Radny Piotr  Banach prosił  Radnych o  podchodzenie  do

wyznaczonego miejsca głosowania, wywołując w kolejności zgodnej z listą obecności.

Radni podchodząc otrzymywali  karty do głosowania,  przygotowane przez Komisję Skrutacyjną

z wypisanymi nazwiskami kandydatów, które po akcie głosowania w wydzielonym i osłoniętym

miejscu, umieszczali w urnie.

Po  zakończonym  głosowaniu,  Przewodniczący  Rady  podziękował  Komisji  Skrutacyjnej  za

przeprowadzenie głosowania, po czym ogłosiła 10 minutową przerwę w obradach na czas ustalenia

przez Komisję Skrutacyjną wyników głosowania i sporządzenie protokołu.

Po przerwie nastąpiło:
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4) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady.

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  odczytał protokół z wyników glosowania.

Komisja  Skrutacyjna  w  składzie:  Piotr  Banach,  Tomasz  Bogdański,  Leszek  Malczewski,

stwierdziła,  że  w  Sesji  uczestniczyło  15  radnych,  liczba  radnych,  którym  wydano  karty  do

głosowania – 15, w głosowaniu tajnym udział wzięło – 15 radnych, liczba kart wyjętych z urny

wynosiła  – 15,  w tym kart  nieważnych – 0.  Przyczyna ewentualnej  niezgodności w przypadku

różnicy  pomiędzy  liczbą  kart  wyjętych  z  urny,  a  liczbą  radnych  którym  wydano  karty  do

głosowania  - nie stwierdza się.  Oddano głosów ważnych 15, oddano głosów nieważnych – 0.

Kandydaci  na Wiceprzewodniczących Rady otrzymali  następującą liczbę głosów radny Ryszard

Sell głosów 15 „za”, radny Piotr Radwański – głosów 14 „za”, 1 głos „przeciw”.

Komisja stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania bezwzględną większość głosów oddanych w

obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady (art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.

o samorządzie gminnym) otrzymali Radni: Piotr Radwański i Ryszard Sell.

Informację tę przyjęto z aplauzem.

Protokół wraz z kartami głosowania stanowi załącznik nr 5.

Przewodniczący  Rady  odczytał  uchwałę  nr  II/2/2018  Rady  Miejskiej   w  Wyrzysku  z  dnia

19 listopada  2018 r.  w sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczących  Rady Miejskiej  w Wyrzysku  -

załącznik nr 6.

Przewodniczący  Rady  zaprosił  nowo  wybranych  Wiceprzewodniczących  Rady  do  stołu

prezydialnego i pogratulował wyboru.

Następnie Przewodniczący Rady – R. Łuka powiedział, że zanim przystąpią do dalszej realizacji

porządku obrad,  tj.  powołania stałych komisji  Rady Miejskiej,  mając na przepis §92 ust.  1 i  2

Statutu Gminy Wyrzysk, zgodnie z którym: „powstanie klubu musi zostać niezwłocznie zgłoszone

Przewodniczącemu.  W  zgłoszeniu  podaje  się:  nazwę  klubu,  listę  członków,  imię  i  nazwisko

przewodniczącego klubu”. W związku z tym zwrócił się z zapytaniem, czy powstały takie kluby

radnych w obecnej kadencji? Jeśli tak, prosi o złożenie na jego ręce zgłoszenia, o którym przed

chwilą wspomniał. 

Radny  Włodzimierz  Michalski  powiedział,  że  chciałby  zgłosić  powstanie  Klubu  Radnych

„Wspólnie dla gminy” w skład, którego wchodzi 11 radnych, zgodnie z załączoną imienną lista. 
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Przewodniczący Rady odczytał listę członków Klubu „Zadbajmy o gminę”: Janowiak Ryszard, 

Jaremko Mateusz, Królik Beata, Napierała Łukasz, Wełniak Stefan. Przewodniczącym wybrano 

radnego Stefana Wełniaka. W skład Klubu „Wspólnie dla gminy” weszli radni: Banach Piotr, 

Bartkus Krzysztof, Bogdański Tomasz, Głąb Andrzej, Janowiak Ryszard, Łuka Roman, Malczewski

Leszek, Matuszewski Leszek, Michalski Włodzimierz, Radwański Piotr, Sell Ryszard.  

Ad.  7  Powołanie  stałych  komisji  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku.            

Przewodniczący Rady poinformował,  że  zgodnie  z  § 10  ust.  1  Statutu  Gminy Wyrzysk,  Rada

powołuje następujące stałe komisje, określając jednocześnie ich skład osobowy:

1. Rewizyjną,

2. Skarg, Wniosków i Petycji,

3. Finansów i Rozwoju Gospodarczego,

4. Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa,

5. Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

Statut  Gminy w  §  10  ust.  2  stanowi,  iż  w skład  komisji  wchodzą:  Przewodniczący,  Zastępca

Przewodniczącego oraz dwóch członków.

Limit osobowy określony w ust. 2 nie dotyczy Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków

i Petycji,  z zastrzeżeniem, że liczba członków tych komisji nie może być mniejsza niż 3 osoby

(ust. 3).

Przewodniczącego komisji i jego  zastępcę  komisja wybiera ze swego grona (ust. 4)

Radny może być członkiem najwyżej 2 komisji stałych (ust. 5).

Wobec  powyższego,  Przewodniczący prosił  o  zgłaszanie  propozycji  liczebnego  składu  Komisji

Rewizyjnej  oraz  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji.                              

Radny  Włodzimierz  Michalski  zaproponował  3-osobowy  skład  Komisji  Rewizyjnej  oraz

3-osobowy skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady przystąpił  do głosowania nad liczebnym

składem Komisji Rewizyjnej.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

 ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

21



ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski,

Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard 

Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

PRZECIW (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Mateusz Karol Jaremko.

Następnie  Przewodniczący  poprosił  o  zgłaszanie  propozycji  liczebnego  składu  Komisji  Skarg,

Wniosków  i  Petycji.                              

Radny Leszek Matuszewski zaproponował 3-osobowy skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady przystąpił  do głosowania nad liczebnym

składem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad liczebnym składem Komisji Skarg,

Wniosków i Petycji.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

Przewodniczący Rady R. Łuka powiedział, że uwzględniając rolę i znaczenie wskazane w ustawie  

o samorządzie gminnym dla obligatoryjności powołania Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji składa wniosek, aby skład osobowy ww. komisji był głosowany przez Radę 

odrębnie dla każdego kandydata. 
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W związku z tym Przewodniczący zarządził głosowanie, aby skład osobowy Komisji Rewizyjnej    

i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji był głosowany odrębnie dla każdego kandydata.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

 ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zgłosił kolejny wniosek, aby głosowanie nad składem 

osobowym pozostałych komisji Rady, przeprowadzić łącznie dla całego składu osobowego danej 

komisji. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

 ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie propozycji kandydatur do poszczególnych

składów Komisji.

Rozpoczęto  od  zgłaszania  kandydatów  do  Komisji  Rewizyjnej.             

Radny, Pan Piotr Banach zgłosił kandydatury: Pana Leszka Matuszewskiego, Pana Włodzimierza

Michalskiego  oraz  Pani  Beaty  Królik.                  

Kolejno  Przewodniczący Rady poprosił  o  zgłaszanie  propozycji  kandydatur  do  Komisji  Skarg,
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Wniosków  i  Petycji.                                         

Radny  Piotr  Banach  zgłosił  kandydatury  radnych:  Pana  Andrzeja  Głąba,  Pana  Włodzimierza

Michalskiego oraz Pana Łukasza Napierałę. 

Przewodniczący Rady R. Łuka zapytał, czy radny, Leszek Matuszewski przyjmuje kandydaturę.

Radny, Leszek Matuszewski odpowiedział, że tak zgadza się. 

Następnie Przewodniczący zapytał się czy radny, Włodzimierz Michalski przyjmuje kandydaturę.

Radny, Włodzimierz Michalski odpowiedział, że tak zgadza się.

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał, czy radna, Beata Królik przyjmuje kandydaturę?

Radna, Beata Królik odpowiedziała, że nie wyraża zgody.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy radny Andrzej Głąb przyjmuje kandydaturę?

Radny, Andrzej Głąb odpowiedział, że wyraża zgodę. 

Następnie Przewodniczący zapytał się czy radny, Włodzimierz Michalski przyjmuje kandydaturę.

Radny, Włodzimierz Michalski odpowiedział, że tak zgadza się.

Następnie Przewodniczący zapytał się czy radny, Łukasz Napierała wyraża zgodę?

Radny, Łukasz Napierała odpowiedział, że nie wyraża zgody.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady, poprosił o podanie kolejnych kandydatur do 

Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Mateusz Jaremko  zgłosił kandydaturę radnego, Pana Stefana Wełniaka.

Następnie Przewodniczący zapytał się czy radny, Stefan Wełniak wyraża zgodę?

Radny, Stefan Wełniak odpowiedział, że wyraża zgodę. 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż zgodnie z § 18b ustawy o samorządzie gminnym w skład 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów,         

z wyjątkiem radnych pełniących funkcje, o których mowa w art. 19 ust. 1. 

Radny Leszek Matuszewski powiedział, że ma propozycję, aby Klub, który się ukonstytuował 

przedstawił kandydaturę do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie kolejnego kandydata do ww. Komisji. 

Radny Stefan Wełniak zaproponował radnego, Mateusz Jaremko.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zapytał  się czy radny, Mateusz Jaremko wyraża 

zgodę?

Radny, Mateusz Jaremko odpowiedział, że nie wyraża zgody.

Przewodniczący poprosił o podanie kolejnej kandydatury.
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Radny Leszek Matuszewski ponownie poprosił, aby podano kandydaturę z Klubu Radnych 

„Zadbajmy o gminę”.

Radny Stefan Wełniak zaproponował radną, Beatę Królik

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zapytał  się czy radna Beata Królik wyraża zgodę?

Radna, Beata Królika odpowiedziała, że wyraża zgodę.

Wobec powyższego Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad zamknięciem listy 

kandydatów do składu osobowego Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Wyrzysku. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Przewodniczący przystąpił do głosowania nad składem osobowym poszczególnych kandydatów 

ww. komisji.

W związku z tym zapytał, kto jest za powołaniem do Komisji Rewizyjnej radnego Leszka 

Matuszewskiego.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.
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Następnie zapytał, kto jest za powołaniem do Komisji Rewizyjnej radnego Włodzimierza 

Michalskiego.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W następnej kolejności Przewodniczący zapytał, kto jest za powołaniem do Komisji Rewizyjnej 

radnego Stefana Wełniaka.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (8)

Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman 

Aleksander Łuka, Łukasz Aleksander Napierała, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

PRZECIW (7)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Leszek Paweł 

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański.

Rady Leszek Matuszewski powiedział, iż licząc zauważył, że nie zgadza się liczba radnych, którzy

podnieśli  rękę  „za”  z  liczbą  głosów  oddanych  za  pomocą  urządzenia  do  głosowania.  Dodał,

że  myśli,  iż  nastąpił  błąd  techniczny.                                       

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  on  nie  podniósł  ręki  i  nie  głosował  „za”.

Ireneusz  Subczyński  –  Radca  Prawny powiedział,  że  §  50  Statutu  Gminy  Wyrzysk  określa,

iż głosowanie jawne odbywa się przez podniesienie ręki i naciśnięciu odpowiedniego przycisku,

bądź dotykowo – sam akt  głosowania jest  dwuczęściowy.  Pan Ireneusz Subczyński  powiedział,
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że  rozumie,  iż  niektórzy z  radnych  nie  podnieśli  ręki  za  i  nie  zagłosowali  „za”,  a  urządzenie

odczytało  głos  jako  „za”.                                           

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  między  innymi  tak  było  w  jego  przypadku.  

Ireneusz  Suczyński  –  Radca  Prawny  powiedział,  że  przepis  §  53  stwierdza,  że  reasumpcje

głosowania  przeprowadza się  po  przyjęciu  przez  Radę  wniosku o  reasumpcję  głosowania,  gdy

wystąpiły wątpliwości co do przebiegu głosowania, obliczania jego wyników lub wprowadzenia

Rady  w  błąd  co  do  sposobu  głosowania.                                           

Radny Stefan Wełniak powiedział, że rozumie o co chodzi. Natomiast jeżeli wyświetliło 8 do 7 to

radni chyba się nie pomylili,  a jeśli chodzi o podniesienie reki to prosiłby o cofnięcie nagrania

i  sprawdzenie.                                                 

Ireneusz Subczyński – Radca Prawny powiedział, że przepis § 50 ust. 1. akt głosowania odbywa

poprzez  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  przycisku  –  czyli  odbywa  się  dwu  etapowo.  

Radny  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  składa  wniosek  formalny  odnośnie  reasumpcji

głosowania  w sprawie  kandydatury radnego  Stefana  Wełniaka  do  składu  Komisji  Rewizyjnej.  

Radny Stefan Wełniak powiedział, że jest to zbyteczne. 

W związku z powyższym Przewodniczący obrad zarządził glosowanie nad wnioskiem formalnym 

radnego Leszka Matuszewskiego odnośnie reasumpcji głosowania w sprawie powołania do Komisji

Rewizyjnej radnego Stefana Wełniaka. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (9)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz 

Ireneusz Michalski, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (4)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Ryszard Janusz Janowiak, Piotr Wiesław Radwański.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad kandydaturą radnego Stefana Wełniaka  

do Komisji Rewizyjnej.
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (5)

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, 

Stefan Tomasz Wełniak.

PRZECIW (10)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz 

Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

Radny Stefan Wełniak powiedział, że Przewodniczący Rady przy głosowaniu podniósł rękę „za”, 

natomiast na urządzeniu zagłosował „przeciw”.

Radny Piotr Radwański poprosił o 5 min przerwy. 

O godz. 13:51 wznowiono obrady. 

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  w  Komisji  Rewizyjnej  muszą  być  przedstawiciele

Klubów Radnych,  dlatego prosi,  aby Klub Radnych „Zadbajmy o  gminę”  przedstawił  swojego

kandydata. Następnie poprosił Pana Ryszarda Janowiaka o zdeklarowanie się,  w którym Klubie

Radnych  chciałby  pracować,  gdyż  on  chciałby  zgłosić  jego  kandydaturę  do  pracy  w  Komisji

Rewizyjnej.

Radny Ryszard Janowiak powiedział,  że wyraża zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. Dodał,

iż chce pracować w obu klubach, ponieważ pracować wszyscy będą razem i to zgoda buduje – tak

jak  powiedział  wcześniej  Przewodniczący  Rady.                      

Radny Stefan Wełniak powiedział, że nie uważa swojego Klubu jako opozycyjnego, jest to klub do

pracy  merytorycznej  i  uważa,  że  dobrze  mu  się  współpracowało  z  Panią  Burmistrz.  

Ireneusz Subczyński – Radca Prawny odczytał art. 18a ust. 2 oraz art. 18b ustawy o samorządzie

gminnym, a następnie powiedział, że § 50 Statutu głosowanie odbywa się poprzez podniesienie ręki

oraz  naciśnięcie  odpowiedniego  przycisku,  uważa,  że  co  do  poniesienia  reki  należałoby  to

stwierdzić  na  przekazie  wideo i  według  niego  należałoby zarządzić  odpowiednią  przerwę,  aby

stwierdzić  czy  dwie  osoby,  które  zgłosiły  fakt  wątpliwości,  który  spowodował  reasumpcję

głosowania faktycznie głosowały. 

28



Przewodniczący Rady zarządził 10 min. przerwę. 

O godz. 14:10 wznowiono obrady. 

Po przerwie głos zabrał radny Leszek Matuszewski, który powiedział, że składa ponownie formalny

wniosek w sprawie reasumpcji głosowania w sprawie powołania do składu Komisji Rewizyjnej 

radnego Stefana Wełniaka. 

W związku z wnioskiem radnego Leszka Matuszewskiego Przewodniczący rady zarządził 

głosowanie w sprawie powołania reasumpcji głosowania w sprawie powołania do Komisji 

Rewizyjnej radnego Stefana Wełniaka. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (12)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Beata Królik, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, 

Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard

Grzegorz Sell.

PRZECIW (2)

Mateusz Karol Jaremko, Stefan Tomasz Wełniak.

BRAK GŁOSU (1)

Roman Aleksander Łuka.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził ponowne głosowanie w sprawie powołania do Komisji 

Rewizyjnej radnego, Stefana Wełniaka.  

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (5)

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, 
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Stefan Tomasz Wełniak.

PRZECIW (10)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz 

Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

W związku z nie przyjęciem kandydatury radnego Stefana Wełniaka do Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kolejnych kandydatur do ww. komisji. 

Radny Stefan Wełniak zaproponował kandydaturę radnego Łukasza Napierałę do Komisji 

Rewizyjnej. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zapytał  się czy radny Łukasz Napierała wyraża 

zgodę?

Radny, Łukasz Napierała odpowiedziała, że wyraża zgodę.

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie powołania do Komisji Rewizyjnej 

radnego, Łukasza Napierałę. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (6)

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Łukasz 

Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak.

PRZECIW (9)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr 

Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

W związku z brakiem poparcia dla kandydatury radnego Łukasza Napierały, Przewodniczący Rady

poprosił  o  zgłaszanie  kolejnych  kandydatur.

Radny  Leszek  Matuszewski  zgłosił  kandydaturę  radnego  Ryszarda  Janowiaka.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zapytał  się czy radny Ryszard Janowiak wyraża

zgodę?

Radny,  Ryszard  Janowiak  odpowiedziała,  że  wyraża  zgodę.                            
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Po  wyrażeniu  zgody  przez  radnego  Ryszarda  Janowiaka,  Przewodniczący  rady  zarządził

głosowanie  w  sprawie  powołania  ww.  radnego  do  Komisji  Rewizyjnej.  

W  wyniku  głosowania  Rada  opowiedziała  się  następująco:                   

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0            

Wyniki  imienne:                                       

ZA (15)                                                                      

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie powołania do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji radnego, Andrzeja Głąba.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

W następnej kolejności Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie powołania do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnego, Włodzimierza Michalskiego.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie powołania do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji radnej Beaty Królik. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie  Przewodniczący Rady prosił  o  zgłaszanie  propozycji  kandydatur  do  poszczególnych

składów Komisji.

Rozpoczęto od zgłaszania kandydatów do Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego.

Radny, Pan Leszek Malczewski zgłosił kandydaturę radnego, Pana Piotra Banacha.

Radny, Pan Mateusz Jaremko zgłosił kandydaturę radnego, Łukasza Napierały. 

Radny, Pan Piotr Banach zgłosił kandydaturę radnego Leszka Malczewskiego. 

Radny Leszek Matuszewski zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Głąba.

W następnej kolejności Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa.

Radny, Pan Włodzimierz Michalski zgłosił kandydaturę radnego, Pana Ryszarda Sella.

Radny, Pan Stefan Wełniak zgłosił kandydaturę radnej Beaty Królik. 
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Radny, Pan Ryszard Sell zgłosił kandydaturę radnego Romana Łukę. 

Radny Łukasz Napierała zgłosił kandydaturę radnego Mateusza Jaremko.

Radny, Leszek Matuszewski zgłosił kandydaturę radnego Stefana Wełniaka. 

Radny, Włodzimierz Michalski zgłosił kandydaturę radnego Piotra Banacha. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski zgłosił kandydaturę radnego, Pana Tomasza Bogdańskiego oraz 

radnego, Pana Piotra Radwańskiego. 

Radny, Pan Stefan Wełniak zgłosił kandydaturę radnego, Pana Krzysztofa Bartkusa. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski zgłosił kandydaturę radnego, Pana Mateusza Jaremko. 

W związku z brakiem kolejnych kandydatur Przewodniczący rady przypomniał, że zgodnie z § 52 

ust. 3 Statutu Gminy Wyrzysk, przed zamknięciem listy kandydatów zapyta kolejno każdego z nich 

czy zgadza się kandydować i po otrzymaniu odpowiedzi twierdzącej, podda pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów. 

Wszyscy kandydaci podani do Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa wyrazili zgodę. 

Następnie Przewodniczący zapytał się czy radny, Tomasz Bogdański wyraża zgodę na 

kandydowanie do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Radny, Tomasz Bogdański odpowiedział, że wyraża zgodę. 

Następnie Przewodniczący zapytał się czy radny, Pan Piotr Radwański wyraża zgodę na bycie 

członkiem Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

Radny, Pan Piotr Radwański odpowiedział, że wyraża zgodę. 

Następnie Przewodniczący zapytał się czy radny, Pan Krzysztof Bartkus wyraża zgodę na bycie 

członkiem Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

Radny, Pan Krzysztof Bartkus odpowiedział, że wyraża zgodę.

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się, czy radny, Pan Mateusz Jaremko wyraża zgodę bycia 

członkiem Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

Radny, Pan Mateusz Jaremko odpowiedział, że nie wyraża zgody. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż komisje muszą liczyć czterech członków, w związku z tym 

poprosił o zgłoszenie kolejnych kandydatur na członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.
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Radny Leszek Matuszewski zaproponował kandydaturę, Pani Beaty Królik. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zapytał się, czy radna, Pani Beata Królik wyraża zgodę na 

bycie członkiem Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

Radna, Pani Beata Królik odpowiedziała, że nie wyraża zgody. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenie kolejnych kandydatur na 

członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

Radny Stefan Wełniak zgłosił kandydaturę radnego, pana Piotra Banacha. 

Radny, Pan Piotr Banach odpowiedziała, że nie wyraża zgody.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenie kolejnych kandydatur na 

członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

Radny Leszek Matuszewski zaproponował, aby głosować nad składem Komisji Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego co  rozjaśniłoby 

sytuację, ponieważ radny musi do jakiejś komisji należeć. 

Radny Stefan Wełniak zaproponował kandydaturę radnego, Pana Romana Łuki. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie wyraża zgody.

O godz. 14:36 ogłoszono 5 min. przerwę. 

Po przerwie radny Mateusz Jaremko powiedział, że rezygnuje z kandydatury do Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa i wyraża zgodę na bycie członkiem Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

Przewodniczący zaproponował, aby członków Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

glosować odrębnie dla każdego kandydata. 

W związku z powyższym Przewodniczący zarządził głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów

do składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku: Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego, Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad składem osobowym Komisji Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego: P. Banach, Ł. Napierała, L. Malczewski, A. Głąb. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad składem osobowym Komisji Rolnictwa i

Ochrony Środowiska: T. Bogdański, P. Radwański, K. Bartkus, M. Jaremko. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Ireneusz Subczyński – Radca Prawny zacytował art. 24 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym oraz 

§ 10 ust. 2 Statutu Gminy Wyrzysk. 
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W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad powołaniem do Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa radnego, Pana Ryszarda Sella.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski,

Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard 

Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

PRZECIW (2)

Mateusz Karol Jaremko, Łukasz Aleksander Napierała.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad powołaniem do Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa radnego, Pana Piotra Banacha. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (12)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski,

Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard 

Grzegorz Sell.

PRZECIW (2)

Mateusz Karol Jaremko, Łukasz Aleksander Napierała.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad powołaniem do Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa radnego, Pana Stefana Wełniaka.
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad powołaniem do Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa radnego, Panią Beatę Królik.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (5)

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, 

Stefan Tomasz Wełniak

PRZECIW (10)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz 

Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad powołaniem do Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa radnego, Pana Romana Łukę. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 
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Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł 

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz Aleksander Napierała, 

Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W wyniku głosowania Rada Miejska w Wyrzysku w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” 

podjęła uchwałę nr I/3/2018, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Ad.  8  Ustalenie  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  Wyrzyska.  

Przewodniczący Rady powiedział, że ustalanie wynagrodzenia dla Burmistrza Wyrzyska, należy do

wyłącznej właściwości rady gminy o czym stanowi art. 18 ust. 2 pkt. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990

roku o samorządzie gminnym oraz art. 8 ust. 2 ustawy o pracownikach samorządowych. W związku

z  wyborem  w  dniu  21  października  2018  roku  Pani  Bogusławy  Jagodzińskiej  na  Burmistrza

Wyrzyska  i  objęciem przez  Nią  w dniu  dzisiejszym obowiązków Burmistrza  Wyrzyska,  należy

podjąć uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pani Burmistrz. Wobec tego zaproponował

wynagrodzenie w dotychczasowej wysokości otrzymywanej przez Burmistrza, tzn. w wysokości

ustalonej przez Radę Miejską w Wyrzysku w dniu 21 czerwca 2018 roku po zmianie przepisów,

zgodnie  z  którymi  nastąpiło  obniżenie  otrzymywanego  wówczas  wynagrodzenia  Burmistrza

o  910  zł.  Proponowane  wynagrodzenie:  wynagrodzenie  zasadnicze  –  4.700,00  zł,  dodatek

funkcyjny  –  1.900,00  zł,  dodatek  specjalny  40%  wynagrodzenia  zasadniczego  i  dodatku

funkcyjnego – 2.640,00 zł. Ponadto Burmistrzowi przysługuje, zgodnie z właściwymi przepisami
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prawa, dodatek za wieloletnią pracę, nagroda jubileuszowa i dodatkowe wynagrodzenie roczne.  

Następnie Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań odczytał uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 

Wyrzyska, a następnie zarządził głosowanie nad ww. uchwałą.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski,

Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz Aleksander Napierała, Piotr 

Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Mateusz Karol Jaremko.

W wyniku głosowania Rada Miejska w Wyrzysku w obecności 15 radnych – 14 głosami „za” 

podjęła uchwałę nr I/4/2018, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 9 Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 15:10 Przewodniczący

Rady zamknął I sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział. 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:                                    Radny Senior                                 Przewodniczący Rady

A. Karowska                                         (-) Krzysztof Bartkus                             (-) Roman Łuka

podinsp. ds. obsługi rady gminy
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